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PROTOKÓŁ Nr 16/7/2012 
z posiedzenia Komisji Budżetu, Gospodarki i Rolnictwa 

odbytego w dniu 21.12.2012r. 
 

 
 
Obecność na posiedzeniu członków Komisji oraz zaproszonych gości wg list 
obecności stanowiących załączniki niniejszego protokołu. 
Godz. 9.00. 
 

Posiedzenie  
 
otworzył i obradom przewodniczył Pan Michał Pękala – Przewodniczący 
Komisji. 
 
 Jednogłośnie przyjęto do realizacji następujący porządek obrad: 

 

1. Przyjęcie porządku posiedzenia. 
2. Zaopiniowanie projektów uchwał w sprawach: 
a) zmiany uchwały w sprawie przyjęcia Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Powiatu Koneckiego na lata 2012 – 2023, 
b) zmian w budżecie Powiatu Koneckiego na rok 2012, 
c) ustalenia wydatków budżetu Powiatu które w roku 2012 nie wygasają                  

z upływem roku budżetowego, 
d) uchwalenia planu pracy Rady Powiatu na 2013r. 
e) wyrażenia zgody na realizację projektu pt. „My samodzielni” w ramach                 

VII Priorytetu Programu Operacyjnego Kapitał Ludzki, 
f) zmiany Statutu Powiatowego Urzędu Pracy w Końskich, 
g) nadania Statutu Zespołu Opieki Zdrowotnej w Końskich                                 

ul. Gimnazjalna 41 B, 
h) zmiany nazwy Rodzinnego Domu Dziecka nr 1 w Brodach Starych oraz 

nadania statutu tej placówce, 
i) zmiany nazwy Rodzinnego Domu Dziecka nr 2 w Kawęczynie oraz 

nadania statutu tej placówce, 
j) zmiany uchwały w sprawie ustalenia trybu udzielania i rozliczania dotacji 

oraz trybu i zakresu kontroli prawidłowości wykorzystywania dotacji 
udzielanych szkołom i placówkom oświatowym prowadzonym przez 
podmioty niepubliczne na terenie Powiatu Koneckiego, 

k) przystąpienia Powiatu Skarżyskiego do porozumienia Ziemia 
Odrowążów, 
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l) przystąpienia Powiatu Koneckiego tworzącego porozumienie Ziemia 
Odrowążów do projektu „Założenie stowarzyszenia pn: Stowarzyszenie 
Powiatów Ziemia Odrowążów”, 

m) przystąpienia Powiatu Koneckiego tworzącego porozumienie Ziemia 
Odrowążów do projektu „Przewodnik turystyczny po Ziemi Odrowążów”, 

n) wspólnych projektów związanych z modernizacją i remontem dróg 
powiatowych łączących poszczególne powiaty tworzące porozumienie 
„Ziemia Odrowążów”, 

o) przystąpienia Powiatu Koneckiego tworzącego porozumienie „Ziemia 
Odrowążów” do projektu „Oznakowanie obszaru powiatów tworzących 
porozumienie jednolitymi tablicami informacyjno – promocyjnymi, 
promującymi Ziemię Odrowążów”.  

3. Sprawy różne. 
 
 
Ad – 2a,b,c. 
Skarbnik Pani Edyta Drążkiewicz  przedstawiła projekty uchwał dotyczące: 
 

� zmiany uchwały w sprawie przyjęcia Wieloletniej Prognozy Finansowej 
Powiatu Koneckiego na lata 2012 – 2023; 

� zmian w budżecie Powiatu Koneckiego na 2012r., 
� ustalenia wydatków budżetu Powiatu które w roku 2012 nie wygasają                  

z upływem roku budżetowego. 
 
W dyskusji głos zabrali:  
 
Radny Krzysztof Obratański – zapytał, z czego wynika zmiana wysokości  
subwencji oświatowej, która została podniesiona. 
 
Skarbnik Pani Edyta Drążkiewicz – poinformowała, że wynika ona 
ze wzrostu składki rentowej oraz z rezerwy w związku z wypłatą odpraw 
emerytalnych.  
 
Pani Skarbnik poinformowała również, że prawdopodobnie będą jeszcze zmiany 
przed sesją. 

 
Komisja zaopiniowała omawiany projekt w sprawie zmiany uchwały 

w sprawie przyjęcia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Koneckiego 
na lata 2012 – 2023  pozytywnie większością głosów przy 1 głosie 
wstrzymującym się. 
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Komisja zaopiniowała omawiany projekt w sprawie zmian w budżecie 
Powiatu Koneckiego na 2012r. pozytywnie większością głosów przy 2 głosach 
wstrzymującym się. 
 

Komisja zaopiniowała omawiany projekt w sprawie ustalenia wydatków 
budżetu Powiatu które w roku 2012 nie wygasają z upływem roku 
budżetowego pozytywnie większością głosów przy 3 głosach wstrzymującym 
się. 
 
Ad – 2d. 
  
Radni poinformowali, że zapoznali się z planem pracy i nie wnoszą uwag 
i zastrzeżeń. W związku z powyższym przystąpiono do głosowania. 
 
 Komisja zaopiniowała omawiany projekt uchwały jednogłośnie 
pozytywnie. 
 
Ad – 2e,h,i. 
Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na realizację projektu pt. „My 
samodzielni” w ramach VII Priorytetu Programu Operacyjnego Kapitał Ludzki, 
przedstawiła Dyrektor PCPR Pani Jadwiga Życka. 
 
Dyrektor PCPR Pani Jadwiga Życka przedstawiła również projekty uchwał 
w sprawie: 
 

� zmiany nazwy Rodzinnego Domu Dziecka nr 1 w Brodach Starych 
oraz nadania statutu tej placówce, 

� zmiany nazwy Rodzinnego Domu Dziecka nr 2 w Kawęczynie 
oraz nadania statutu tej placówce, 

 
W dyskusji głos zabrali:  
 
Przewodniczący Komisji Michał Pękala – zapytał, czy brak w statucie 
pełnego adresu placówki zastąpiony zapisem wskazującym właścicieli budynku 
jest zgodny z prawem i czy zapis ten był uzgadniany z radcą prawnym. 
 
Pani Dyrektor PCPR – poinformowała, że radca prawny nie zgłaszał uwag 
oraz stwierdziła, że na pieczątce również nie jest podany adres placówki.  
 
Radny Krzysztof Obratański – zapytał, czy przy wydawaniu decyzji brane są 
pod uwagę  sytuacje jakie miały miejsce w rodzinach zastępczych gdzie 
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placówka stała się dysfunkcjonalna, aby pozwolenie uzyskały prawidłowe 
osoby. 
 
Dyrektor PCPR Pani Jadwiga Życka – powiedziała, że dozór jest dość 
wnikliwy oraz poinformowała, że nie wydane zostały kilku osobom kwalifikacje 
ponieważ są ludzie, którzy mają dobą wolę, ale nie mają predyspozycji, 
oraz jestrodzina która nie uzyskała kwalifikacji. 
 
Innej dyskusji nie prowadzono. 
 
Komisja zaopiniowała omawiane projekty uchwał jednogłośnie pozytywnie. 
 
Ad – 2f. 
Projekt uchwały w sprawie zmiany Statutu Powiatowego Urzędu Pracy 
w Końskich przedstawił Dyrektor PUP Pan Marek Krawczyk. 
 
Dyskusji nie prowadzono. 
 

Komisja zaopiniowała omawiany projekt uchwały jednogłośnie 
pozytywnie. 
 
Ad – 2g. 
Projekt uchwały w sprawie nadania Statutu Zespołu Opieki Zdrowotnej 
w Końskich ul. Gimnazjalna 41 B przedstawił Kierownik Działu Organizacji 
i Nadzoru ZOZ Pan Marek Ziomek. 
 
W dyskusji głos zabrali:  
 
Radna Helena Obara – zapytała, czy Rada Społeczna ZOZ opiniowała Statut. 
 
Pan Marek Ziomek – poinformował, że zgodnie z ustawą o działalności 
leczniczej Rada nie opiniuje Statutu.  
 
Radna Helena Obara –  zwróciła uwagę, że w rozdziale IV Statutu 
dotyczącego gospodarki finansowej Zespołu brakuje zapisu ustawy o finansach 
publicznych. 
 
Pan Marek Ziomek  - powiedział, że nie zamieszczano aby nie powielać 
zapisów ustawy.   
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Przewodniczący Komisji Michał Pękala – zapytał, czy Statut był 
konsultowany z nadzorem Wojewody. 
 
Pan Marek Ziomek – poinformował, że zostały naniesione wszystkie poprawki 
zgodnie z wytycznymi w piśmie od Wojewody. 
 
Radny Marian Król  – poprosił o przedłożenie radnym egzemplarza w którym 
będą uwypuklone wszystkie zmiany.  
 
Pan Marek Ziomek – powiedział, że dostarczy dla radnych  na kolejną 
Komisję Statut z zaznaczonymi zmianami. 
 
Innej dyskusji nie prowadzono. 
 

Komisja zaopiniowała omawiany projekt uchwały pozytywnie 
większością głosów przy 1 głosie wstrzymującym się. 
 
Ad – 2j. 
Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie ustalenia trybu 
udzielania i rozliczania dotacji oraz trybu i zakresu kontroli prawidłowości 
wykorzystywania dotacji udzielanych szkołom i placówkom oświatowym 
prowadzonym przez podmioty niepubliczne na terenie Powiatu Koneckiego 
przedstawił Naczelnik Wydziału Polityki Społecznej, Oświaty i Zdrowia 
Pan Krzysztof Stachera. 
 
W dyskusji głos zabrali: 
 
Radny Marian Gąszcz  - zapytał, czy są przewidziane kontrole listy obecności 
słuchaczy w szkołach niepublicznych. 
 
Pan Krzysztof Stachera – poinformował, że pomiędzy 30 września 
a 31 grudnia są przeprowadzane kontrole we wszystkich szkołach w celu 
sprawdzenia list uczestników. 
 
Radna Helena Obara – zapytała, czy prawidłowym działaniem jest udzielanie 
zezwoleń na tworzenie szkół niepublicznych przy jednoczesnej likwidacji szkół 
publicznych. 
 
Pan Krzysztof Stachera – wyjaśnił, że nie ma na to wpływu i jeżeli zostaną 
przedłożone stosowne dokumenty to powiat ma obowiązek wpisania ich do 
ewidencji. 
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Radny Grzegorz Wąsik – zwrócił uwagę na zapis §1 odnośnie frekwencji, 
powiedział, że jego zdaniem zapis ten powinien brzmieć, że uczeń powinien 
uczestniczyć w danym miesiącu na co  najmniej 50% obowiązkowych zajęć. 
 
Pan Krzysztof Stachera – poinformował, że zapis ten zostanie zmieniony. 
 
Radna Helena Obara – zapytała, w jaki sposób są sprawdzane listy obecności 
w szkołach, czy nie są to fikcyjne osoby. 
 
Pan Krzysztof Stachera – poinformował, że osoba przeprowadzająca kontrole 
nie może wejść na zajęcia, a jedynie ma możliwość sprawdzenia dokumentacji. 
 
Przewodniczący Komisji Michał Pękala – zapytał, czy istnieje  internetowa 
forma nauczania. 
 
Pan Krzysztof Stachera – poinformował, że taka forma nauczania nie istnieje. 
 
Innej dyskusji nie prowadzono. 

 
Komisja zaopiniowała omawiany projekt uchwały jednogłośnie 

pozytywnie. 
 
Ad – 2k,l,m,n,o. 
Projekty uchwał w sprawie: 

� przystąpienia Powiatu Skarżyskiego do porozumienia Ziemia 
Odrowążów, 

� przystąpienia Powiatu Koneckiego tworzącego porozumienie Ziemia 
Odrowążów do projektu „Założenie stowarzyszenia pn: Stowarzyszenie 
Powiatów Ziemia Odrowążów”, 

� przystąpienia Powiatu Koneckiego tworzącego porozumienie Ziemia 
Odrowążów do projektu „Przewodnik turystyczny po Ziemi Odrowążów”, 

� wspólnych projektów związanych z modernizacją i remontem dróg 
powiatowych łączących poszczególne powiaty tworzące porozumienie 
„Ziemia Odrowążów”, 

� przystąpienia Powiatu Koneckiego tworzącego porozumienie „Ziemia 
Odrowążów” do projektu „Oznakowanie obszaru powiatów tworzących 
porozumienie jednolitymi tablicami informacyjno – promocyjnymi, 
promującymi Ziemię Odrowążów”  

przedstawił Naczelnik Wydziału Promocji i Kultury Pan Dariusz Kowalski. 
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W dyskusji głos zabrali: 
 
Radny Marian Gąszcz – powiedział, że projekty uchwał powinny zostać 
przygotowane oraz podjęte przez Radę  przed sejmikiem. 
 
Pan Dariusz Kowalski – poinformował, że uchwały podjęte na sejmiku Ziemi 
Odrowążów są uchwałami intencyjnymi i Rady poszczególnych Powiatów 
akceptują, bądź nie przyjętą intencję. 
 
Radna Helena Obara – powiedziała, że najpierw powinny być podjęte uchwały 
jednostek samorządowych, a następnie przedstawione podczas sejmiku, 
ponieważ uchwały stowarzyszeń nie posiadają mocy prawnej. 
 
Przewodniczący Komisji Michał Pękala – powiedział, że każde 
stowarzyszenie wiąże się ze składkami członkowskimi i czy na chwilę obecną są 
przymiarki odnośnie wysokości tych składek.  
 
Pan Dariusz Kowalski – poinformował, że przygotowaniem warunków w tej 
sprawie zajmuje się Powiat Opoczyński i po przedstawieniu tego projektu Rada 
Powiatu otrzyma materiały celem zapoznania się i ewentualnej akceptacji 
przystąpienia do stowarzyszenia przez podjęcie uchwały, która będzie 
zobowiązaniem przystąpienia do stowarzyszenia. 
 
Radny Krzysztof Obratański – powiedział, że rozumie iż przygotowaniem 
projektu stowarzyszenia zajmuje się Powiat Opoczyński, a jednocześnie wydaje 
mu się, że Powiat Konecki powinien brać udział w tworzeniu ram prawnych 
i finansowych, jak również zapytał jakie są intencje władz Powiatu Koneckiego 
odnośnie sposobu funkcjonowania również w sferze finansowej tego 
stowarzyszenia  i jakie są propozycje w tej sprawie. 
 
Wicestarosta Pan Andrzej Marek Lenart – poinformował, że Zarząd Powiatu 
Opoczyńskiego na sejmikach oraz na spotkaniach podnosił sprawę dotyczącą 
projektu tego stowarzyszenia, ale zawsze Zarząd Powiatu stał na stanowisku, 
że będzie to stowarzyszenie bez wkładu finansowego i dopóki dokładnie 
nie przedstawią tej koncepcji wszystkie te projekty są to intencje. 
 
Radny Marian Król  – zapytał, czy kolejna uchwała jaką będzie podejmowała 
Rada Powiatu będzie zawierała wszystkie szczegóły dotyczące stowarzyszenia, 
a także sferę finansową. 
 
Radny Grzegorz Wąsik – powiedział, że przez podjęcie tych uchwał  Rada 
upoważnia odpowiednie osoby do przygotowywania szczegółów. 
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Radny Krzysztof Wojcierowski – powiedział, że jest to duży krok do przodu 
i cieszy się, że współpraca pomiędzy Powiatami nie ogranicza się tylko 
do wydawania kwartalnika.  
 
Wicestarosta Pan Andrzej Marek Lenart – poinformował, że każdy 
z Powiatów jest odpowiedzialny za przygotowanie poszczególnych projektów, 
które zostaną przedstawione Zarządowi, a następnie Radzie Powiatu, która 
przyjmie albo odrzuci stosowne projekty.  
 
Przewodniczący Komisji Michał Pękala – zapytał, czy są już przymiarki 
Zarządu, jakie to będą drogi. 
 
Wicestarosta Pan Andrzej Marek Lenart - poinformował, że na chwilę 
obecną nie są znane. Intencja ta powstała na wniosek jednego z Powiatów i po 
informacji uzyskanej od dwóch obecnych na sejmiku marszałków, że możliwe 
będzie aplikowanie większych projektów. Natomiast tak jak dzieje się 
w konsultacjach pomiędzy Gminami, a Zarządem Powiatu spadną propozycje 
od strony każdego partnera i będzie brana pod uwagę kompatybilność projektu 
oraz możliwość pozyskania środków. Dodał, że założenia zostaną na ten temat  
przekazane w informacji o pracy zarządu na kolejnej sesji Rady Powiatu 
i dopiero przy akceptacji będzie wypracowywana konkretna uchwała, która 
będzie zatwierdzała, że powiat będzie realizował dany projekt. 
 
Przewodniczący Komisji Michał Pękala – zwrócił się do Pana Wicestarosty 
z prośbą, aby tworząc tablice informacyjno-promocyjne „Ziemi Odrowążów” 
wymienić również tablice oznaczające granice Powiatu. 
 
Innej dyskusji nie prowadzono.  
 

Komisja w obecności 7 radnych zaopiniowała omawiane projekty 
uchwał większością głosów przy 2 głosach wstrzymujących się. 
 
Ad – 3 
 
W sprawach różnych głos zabrali: 
 
Radny Krzysztof Wojcierowski – zadał pytanie Panu Naczelnikowi 
Dariuszowi Kowalskiemu, dlaczego  zaniechano wystawy pt. „Galeria 
u Starosty”, które promowały prace lokalnych artystów i cieszyły się dużym 
powodzeniem. 
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Pan Dariusz Kowalski – poinformował, że wydział promocji nie zajmował się 
wystawą Galerii u Starosty ponieważ był to pomysł byłego Naczelnika, 
a obecnie Dyrektora ZZH w Maleńcu i tak to pozostało. 
 
Innej dyskusji nie prowadzono.  
  
Materiały przedstawione na posiedzeniu Komisji stanowią załączniki 
do niniejszego protokołu.  

Na tym posiedzenie zakończono o godz. 10.40. 

 

Wobec wyczerpania porządku obrad Przewodniczący Komisji złożył życzenia 
z okazji zbliżających się Świąt Bożego Narodzenia oraz podziękował 
za uczestnictwo i ogłosił zakończenie posiedzenia. 
 

Protokołowała      Przewodniczący Komisji 
       Budżetu 
 
 
Iwona Cholewa     Michał Pękala 
 
 
 
 Końskie, dnia 21.12.2012r. 
 
 


